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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. április 20-ai, 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal II. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Hezler Gabriella, Süli 

Ildikó, Torma Lajos bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Módi Miklós, Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 8 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

83/2017. (IV.20.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2017. 

április 20-ai munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2017. április 25-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- A Petőfi udvar 6-7. szám alatti önkormányzati bérlakások pályázati rendszerének kialakítása 

- Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról  

- Átfogó értékelés a helyi önkormányzat 2016. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásról 

- Döntés az EFOP-1.2.11-16 Esély Otthon című pályázat célcsoportjára vonatkozó kiválasztási 

szempontrendszeréről  

- A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló támogatási megállapodások 

jóváhagyása. 

 

Zárt ülés: 

2. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2017. április 25-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztés 7. pontját.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, az előző bizottsági ülésen beszámolt arról, hogy 

megnyerték a pályázatot, május 1-jén megkezdődhet a munka. Szociális munkások fogják az 

esetmunkát végezni, megvannak a programok, jelenleg az előkészítő munka zajlik. 

A bölcsődei fejlesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy TOP-os pályázaton 30 M Ft-os támogatást 

szereztek. Az eszközlista már a tavalyi évben elkészült, melyben kültéri-, beltéri játszóeszközök, 

konyhai eszközök szerepelnek. Van benne olyan eszköz is, ami már intézményi költségvetésből 

megvalósult (redőnyök), azok helyett majd másra kell felhasználni a támogatást.  

 

dr. Mátics István elnök jelezte, hogy a képviselői keretéből felajánlást tett az udvari medence 

elbontására. Kérdése az volt, hogy az is a pályázat része-e? 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, volt két homokozó az óvodában, ami a felújításkor 

nem lett elbontva, azt most kiszedték a közfoglalkoztatottak, így az nem kerül plusz forrásba. 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a 8. pont arról ad tájékoztatást, hogy dr. Radics Ágnes 

fogorvos tartós helyettesítése szükséges. Elmondta még, hogy a Komárom-Esztergom Megyei Rendőr-

főkapitányság és az Utcai Szociális Segítők Egyesülete április 12-én közös munkaértekezletet tartott, 

ahol beszámoltak a krízis időszakban végrehajtott rendőri intézkedésekről és tapasztalatokról, az utcai 

szociális munka és a krízis autó működtetéséről. 
 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy a téli szezonban nem fagyott meg senki 

közterületen Komárom-Esztergom Megyében.  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy Oroszlány befogadó létszáma jóval magasabb a 

lakosságszámhoz viszonyítva, mint Tatabányának.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy Oroszlánynak krízishelyzetben 75, míg 

Tatabányának 37 fő a befogadó létszáma. 

 

dr. File Beáta jegyző elmondta még, hogy a hideg időszakban fűthető sátrat akartak állítani 

Tatabányán, amit az önkormányzat megvétózott, ezért Oroszlány nehéz helyzetbe került, mert az 

ottani hajléktalanokat átszállították az Oroszlányi Hajléktalan Szállóra. Kérdése az volt, hogy a 

létszám csökkenthető-e, vagy valami alapján meg van határozva? 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy Tatabányán rosszabb körülmények vannak, ők 

is küszködtek a télen. A létszámmal kapcsolatban elmondta, hogy véleménye szerint ennek 

finanszírozási okai vannak. Az Éjjeli Menedékhelyet az engedélyezett férőhelyek száma alapján 

finanszírozza az Állam. A Nappali Melegedő finanszírozása folyamatosan változik, egyre rosszabb, 

most az engedélyezett férőhelyszámnál 20 %-kal lehet több a létszám, amit még finanszíroz az Állam. 

Az jelenleg 48 fő, az átlagos létszámuk viszont 78-80 fő.  

 

dr. File Beáta jegyző kérdésére válaszolva – Oroszlány mondhatja-e azt, hogy nem tud fogadni több 

embert? - Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy nyáron mondhatja, de télen, krízis 

időszakban nem. A megyében Oroszlányban van a legnagyobb hajléktalan szálló, a régióban pedig 

Székesfehérváron és Veszprémben van, ami nagyobb. 
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Gombosné Márkus Anita, a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője elmondta, hogy a 

Hunyadi út lakói sok problémát jeleznek. Azért hozzák ide a hajléktalanokat, mert tudják, hogy van 

alkalmas személyzet az ellátásukra. A betegeket szinte csak Oroszlányba hozzák. Komáromban 

például egyáltalán nincs hajléktalan ellátás.  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a 17. pont arról ad tájékoztatást, hogy megalakult a SZETA 

oroszlányi szervezete, melynek ő is alapító tagja.  

 

dr. File Beáta jegyző tájékoztatásul elmondta, hogy a képviselő-testületnek a mai napon kiküldendő 

anyagába bekerült, hogy a lakásalap támogatási előirányzat összegét 5 M Ft-tal emelni javasolják az 

általános tartalék terhére a jelenlegi kérelmek számát tekintve.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről azzal, hogy a bizottság támogatja a lakásalap támogatási 

előirányzat összegének 5 M Ft-tal történő megemelését az általános céltartalék terhére. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

84/2017. (IV.20.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést azzal, hogy a bizottság támogatja a lakásalap támogatási előirányzat összegének 5 M Ft-

tal történő megemelését az általános céltartalék terhére.  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

A Petőfi udvar 6-7. szám alatti önkormányzati bérlakások pályázati rendszerének kialakítása 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az anyag tartalmazza az együttes bizottsági ülésen 

konszenzussal kialakított véleményt.  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két módosító 

javaslattal élt.  

A rendelet 2. számú mellékletében a „költségelven hasznosítandó összkomfortos lakások” bérleti díját 

660 Ft/m2/hó összegre javasolta módosítani. Elnök úr kérte továbbá, hogy az összeg legyen 

megosztva tisztán bérleti díjra, szolgáltatási díjakra és a bérlakásrendszer működtetésének díjára. Ezt 

követően ismertette a Varikon Kft. a 660 Ft/m2/hó megosztására vonatkozó javaslatát.  
 

Hermann Istvánné bizottsági tag tájékoztatásul elmondta, hogy rágcsálóirtás évente kétszer van, 

nem pedig negyedévente.  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, ha ezt az összeget megemelik, akkor a többi összeget is felül kell 

vizsgálni.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésén 

elnök úr kérte, hogy tisztán lehessen látni a lakbér összegét, a rezsi költséget és a közös költséget.  
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dr. File Beáta jegyző elmondta, ha meghirdetik a lakásokat, akkor a 660 Ft-ot kell fizetnie lakbérként 

a lakóknak négyzetméterenként, és plusz a rezsit, de közös költség nincs.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy az önkormányzati lakásoknál nincs olyan, hogy közös 

költség.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB ülésen további javaslat volt, hogy az egy főre 

jutó 3 havi átlagkereset (jövedelem) alsó és felső határát emeljék meg.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető is javasolta megemelni az összegeket, mert a megadott 4 feltételnek 

sokan meg fognak felelni. Véleménye szerint a nyugdíjminimum kétszeresére kellene megemelni az 

alsó határt.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy a pontrendszer tatabányai minta alapján készült, 

melynek lényege, hogy külön határoz meg kétféle lakástípusra pontozási rendszert. Meghatároz egy 

piaci alapon értékesített és egy szociális kategóriát. Mindkettőben teljesen másként pontoz. Ezzel az 

önkormányzat meghatározhatná azt, kit szeretne támogatni. Ezt az ellentmondást véleménye szerint 

másképp nem lehet feloldani.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető javasolta, hogy a maximum összeget is emeljék meg. A felső határ 114 

E Ft lehetne, a nyugdíjminimum négyszerese. Hezler Gabriella bizottsági tag felvetésére elmondta, 

hogy az egyedülálló szülő lakbértámogatást is igényelhet.  

 

Hezler Gabriella bizottsági tag 16 óra 2 perckor elhagyta a bizottság ülését. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma:4 fő. 

 

Ezt követően a bizottság tagjai a munkáltatói igazolás időtartamának meghatározásáról egyeztettek. 

 

Hezler Gabriella bizottsági tag 16 óra 5 perckor visszatért a bizottság ülésére. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma:5 fő. 

 

dr. Mátics István elnök módosító javaslata az volt, hogy az egy főre jutó 3 havi átlagkereset 

(jövedelem) alsó határát emeljék fel a mindenkori öregségi nyugdíj összegének kétszeresére (57.000 

Ft), és a felső határát a mindenkori legkisebb öregségi nyugdíj négyszeresére (114.000 Ft).  

Kérte, szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

85/2017. (IV.20.) ESZB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta azon módosító javaslatot, hogy az egy főre jutó 3 havi átlagkereset (jövedelem) alsó határa 

az öregségi nyugdíj összegének kétszerese, 57.000 Ft, felső határa a mindenkori legkisebb öregségi 

nyugdíj négyszerese, 114.000 Ft legyen. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

Szemző Ildikó osztályvezető kérése az volt, hogy a pontrendszert is gondolja át a bizottság. 
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dr. Mátics István elnök javaslata az volt, hogy az előterjesztés 2. számú mellékletében az 

egészségügyi állapotot felsoroló részben a „fogyatékkal élő” kifejezés helyett a „sajátos egészségügyi 

állapot” kifejezést használják.  

Kérte, szavazzanak javaslatáról.  

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

86/2017. (IV.20.) ESZB határozata 

egészségi állapot megjelöléséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta azon javaslatot, hogy az előterjesztés 2. számú mellékletében az egészségügyi állapotot 

felsoroló részben a „fogyatékkal élő” kifejezés helyett a „sajátos egészségügyi állapot” kifejezést 

használják. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az elfogadott módosításokkal az előterjesztésről. 

 

A bizottság a módosított előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

87/2017. (IV.20.) ESZB határozata 

„A Petőfi udvar 6-7. szám alatti önkormányzati bérlakások pályázati rendszerének kialakítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Petőfi udvar 6-7. szám alatti önkormányzati 

bérlakások pályázati rendszerének kialakítása” című előterjesztést azon módosításokkal, hogy az egy 

főre jutó 3 havi átlagkereset (jövedelem) alsó határa az öregségi nyugdíj összegének kétszerese, 

57.000 Ft, felső határa a mindenkori legkisebb öregségi nyugdíj négyszerese, 114.000 Ft, valamint  az 

előterjesztés 2. számú mellékletében az egészségügyi állapotot felsoroló részben a „fogyatékkal élő” 

kifejezés helyett a „sajátos egészségügyi állapot” kifejezést használják. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

 

Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról  

 

dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető tájékoztatta a bizottságot, hogy a fiúk HPV elleni védőoltásánál 30 

gyermek került beoltásra, amely 30,6%-os részvételi arányt jelent, a Rota vírus esetben 593 adag 

került beszerzésre, mely 197 gyermek oltását biztosította. A pneumococcus elleni védőoltásra 490 db 

igény érkezett, amely a 70 év feletti lakosság körében 21,7%-os arányt képvisel. Vastagbélrák 

szűrésen 2082 fő vett részt, mely a szűrésre jogosultak 20,9 %-os arányát jelenti, prosztatarák 

vizsgálaton 948-an vettek részt, mely 21,5%-os részvételi arány. 
 

dr. Mátics István elnök elmondta, ha a korábbi évek szűrővizsgálatát veszi figyelembe, ez jó arány, 

akkor szinte egy esetet kivéve 20 % alatt voltak a részvételi arányok. Véleménye szerint ezek az 

adatok nem rosszak.  
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Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

88/2017. (IV.20.) ESZB határozata 

a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról”  

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2016. 

évi költségvetésének végrehajtásáról ” című előterjesztést  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

 

Átfogó értékelés a helyi önkormányzat 2016. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásról 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, az előterjesztés részletesen tartalmazza azt a 

gyermekvédelmi munkát, amit a szociális szolgálat családsegítő és gyermekjóléti szolgálat központja 

végzett a tavalyi évben.  

 

Gombosné Márkus Anita, a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője elmondta, hogy a 

leglényegesebb változás a szervezeti átalakulás volt, ezért a számadatok a jövő évben lesznek 

relevánsok. Más az elnevezés is, ezt még a kollégáknak és az egész ellátórendszernek is meg kellett 

tanulni. Nem volt könnyű a tavalyi év, a létszám és a személyi változások miatt. Igyekeztek ellátni a 

plusz feladatokat, a speciális szolgáltatások körét.  A legnagyobb kritika az volt feléjük, hogy nagy a 

fluktuáció. Valóban az, de mindemellett próbálják a feladatokat ellátni.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

89/2017. (IV.20.) ESZB határozata 

az „Átfogó értékelés a helyi önkormányzat 2016. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Átfogó értékelés a helyi önkormányzat 2016. évi 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásról” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 
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Döntés az EFOP-1.2.11-16 Esély Otthon című pályázat célcsoportjára vonatkozó kiválasztási 

szempontrendszeréről  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a pályázat feltételrendszere még nincs kialakítva. Ki van írva a 

pályázat, de azt módosítani akarják, ezért kitolják annak a beadási határidejét is. 18-35 év közötti 

fiatalok lakáshoz jutását kívánják támogatni az önkormányzat által benyújtott pályázati keretek között, 

ha az önkormányzatnak vannak olyan ingatlanjai, amit erre a célra fel tud használni. Tehát egyrészt 

van egy beruházási része a pályázatnak. A másik része pedig, hogy a fiatalokat segítse, hogy 

foglalkoztatásuk tartós legyen, ehhez adna a pályázat különböző támogatási eszközöket. Az 

önkormányzat a pályázatból ingatlanokat tud felújítani, valamint a fiatalokat a településen tudja tartani 

a támogatásokkal. A pályázatra elő kell készülni, a beruházási osztály már javaslatot tett azokra az 

ingatlanokra, amik a pályázatban szerepelni tudnak. A pályázat benyújtásánál már kéri azon 

személyek nevét is, akik a pályázatban részt kívánnak venni.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

90/2017. (IV.20.) ESZB határozata 

a „Döntés az EFOP-1.2.11-16 Esély Otthon című pályázat célcsoportjára vonatkozó kiválasztási 

szempontrendszeréről ” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés az EFOP-1.2.11-16 Esély Otthon című 

pályázat célcsoportjára vonatkozó kiválasztási szempontrendszeréről” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló támogatási megállapodások 

jóváhagyása. 

 

dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  

 

dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az előterjesztés 3 db megállapodást tartalmaz. A pedagógusok 

esetében azért van kettő, mert külön kell megállapodást kötni a KLIK-kel és a Tatabányai Szakképzési 

Centrummal. Az oroszlányi mentőállomás dolgozóinak pénzügyi elismerése érdekében az Országos 

Mentőszolgálattal szükséges szerződést kötni. A szerződéskötéshez az adatok egyeztetése folyamatban 

van, ezért ez a megállapodás-tervezet még nem kerülhetett a bizottság elé.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

91/2017. (IV.20.) ESZB határozata 

„A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló támogatási megállapodások 

jóváhagyása” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére 

irányuló támogatási megállapodások jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

Szemző Ildikó osztályvezető tájékoztatta a bizottságot, hogy az Országos Egyesület a Mosolyért 

Közhasznú Egyesület megkereste polgármester urat azzal, hogy az önkormányzat támogassa az 

egyesületet. A tatabányai Szent Borbála Kórház csecsemő-gyermekosztálya részére szeretnének 

légzést segítő speciális berendezést venni. A probléma az, hogy az egyesület budapesti, a kórház pedig 

tatabányai, ezért nem tudják őket támogatni, nincs rá lehetőség.   

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy lehetőség van pályázni egészségügyi spirálok 

beszerzésére. Kérte polgármester úr támogatását, melyet megkaptak, most várják az eszközök 

megérkezését.  

 

Toma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy a védőnőknek lecserélésre kerül-e a 

kerékpárállomány? 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy Lázár Éva gazdasági vezető a legutóbbi ülésen azt a 

tájékoztatást adta, hogy folyamatban van a kerékpárok beszerzése. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt dr. Mátics István elnök 16 óra 38 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


